

Referat – Brugerrådsmøde

3. og 10. juni 2025



Tid og sted: 13.30-15.30 i Studielokalet, 10.6. i VIP

Deltagere: Jutta Hørlyck, Arne Kindler, Peter Grovermann, Flemming Nielsen, Henrik Krogen, Emily Drageskov Thomas Wærling, Nicolai Riber

Afbud: Jytte Zaar

Mødeleder: Peter Grovermann

Referent: Gitte Larsen

Dagsorden

1. Godkendelse af dagsorden - godkendt

2. Referat af møde den 8. maj 2025. Er godkendt

3. Økonomi/Budget

Emily har mødtes med kommunes økonomikonsulent. Det er meget svært for begge at få overblik over budgettet baseret på 2024. Emily har fået fremlagt et rådighedsbeløb, men beløbet er meget usikkert, og der er muligvis også en regnefejl i det. Økonomikonsulenten vil gerne lave nogle nye beregninger baseret på det nuværende forbrug og caféens indtægter for 2025. Emily og konsulenten skal mødes igen i løbet af sommeren og kigge videre på tallene.

Brugerrådet gav udtryk for, at bogføring bør have Emilys største prioritet lige nu, så rådet snarest får retvisende information om økonomisk status.

4. Væveren/nyhedsbrev

Arbejdsgruppen, der drøfter de forskellige muligheder for kommunikation – trykt blad, nyhedsbrev, Facebook, Skærm, mm. Arne, Gitte og Flemming samt Jan Strarby arbejder på at give Brugerrådet en status den 10. juni.

5. Inspirationsturen for Aktivitetsledere den 18. august

Emily gav status for planlægningen. Deltagerpris er beregnet til 100 kr. pr. person.

6. Revision af Vedtægterne

Arbejdsgruppen, der reviderer vedtægterne, har materiale klar til Brugerrådet i august og forventer sagen på SSAUs dagsorden til behandling og godkendelse i oktober.

7. Nicolai Riber har ordet

- Handicaprådet har nedlagt sig selv. Det det er et lovpligtigt udvalg skal der nedsættes et nyt og sammensætning overvejes.
- Det kommende valg til Ældrerådet. Formatet?

Referat – Brugerrådsmøde 3. og 10. juni 2025



- Den ny Ældrelov: Herunder spørgsmål om udlån/hjælp til indkøb af hjælpemidler.
- Fælles ejerskabsaftale indgået mellem flere kommuner om hjælpemidler.
- Ny direktør for Sundhedsområdet Martin Nordentoft Rasmussen ønsker at besøge Aktivitetshuset. Brugerrådet takker ja til besøg og datoen er fastsat til 1. juli kl. 12.25

8. Sundhedsdagen den 30. september

Planlægningsudvalget holder møde den 12.06.

Kommunen udsender brev i EBoks om Sundhedsdagen til alle ældre i kommunen, der efter gældende regler ville være omfattet af det lovpligtige forebyggende kommunale tilbud om hjemmebesøg. Emily og Borgmestersekretariatet sørger for det

9. Emily har ordet

De vigtigste meddelelser ("vicevært beskeder" ikke medtaget i referatet)

- **Printer:** Emily har holdt møde med kommunens IT-afdeling. Der blev opsat et møde mellem IT-afdelingen, Emily og printerfirmaet, hvor printerfirmaet gennemgik printeren. Firmaet konstaterede, at printerens stand var rigtig god. Den har printet 700.000 eksemplarer og kan printe 2 millioner eksemplarer, før den skal pensioneres.

- **AV-udstyr:** Firmaet, der har leveret vores av-udstyr, tjekkede og gennemgik av-udstyret med Emily, Leif Thusholt og Arne Mosegaard d. 21. maj. Der var nogle ting, der ikke virkede, som blev fikset. Bl.a. er der nu styr på den eksterne skærm i Festsalen. Da vi besigtigede kablerne til de eksterne skærme og lydanlæg i Festsalen, stod det klart, at dette skal opdateres og skiftes snarest. Vi modtager et tilbud på et nyt anlæg hurtigst muligt, hvorefter det sendes til Henrik mhp. at søge fonde. Vi skal regne med mindst 40.000-50.000 kr. til nyt anlæg.

- **Status på hjemmeside:** Thomas og Lars Legaard har arbejdet videre på strukturen af den nye hjemmeside, men arbejdet er pt. pause. Thomas kontakter Lars Legaard og hører, om han fortsat er med i projektet. Kommunens webmaster vil gerne komme forbi et brugerrådsmøde efter sommerferien og præsentere arbejdet.

- **Møde med Biblioteket:** Emily har holdt møde med lederen af Biblioteket. Lederen fra Biblioteket ønsker at samarbejde med Aktivitetshuset om frivillige, der vil læse højt for børn i børnehaver. Brugerrådet ønsker ikke at involvere sig i dette projekt.

10. Emner til afklaring rejst af Arne

Punkt 10 nåede ikke at blive behandlet. Det indkaldes til ekstraordinært Brugerrådsmøde tirsdag den 10. juni. Kl. 09.30 til behandling af punkt 10

Opdatering af PIXI bogen - så Henrik kan få en opdateret version

Referat – Brugerrådsmøde 3. og 10. juni 2025



- Gennemgang af vores forskellige udvalg - for at sikre at de er besat og kan arbejde - har vi en fra brugerrådet i alle grupperne
 - Arrangement-gruppen
 - Besøgsmodtagegruppen
 - Festudvalget
 - PR-Gruppen
 - Redaktioner
 - "Væveren"
 - Hjemmeside
 - Inforskærme
 - Facebook
 - Sundhed og Velvære
- Cafeen annoncerer stadig efter hjælp - hvordan går det?
- Laver Brugerrådet det rigtige i øjeblikket?
- Fællesmøde i august med Ældrerådet - Ældre Sagen - Det nedlagte Handicapråd - har brugerrådet noget der skal med?
- Velkommen til nye brugere i september - dato - der er ca 95 nye siden sidste "Velkommen" møde
- Vælgermøde med Brugerrådet som værter i løbet af efteråret?

11. Evt.

intet

Møde den 10.6. kl. 9:30

Deltagere: Jutta Hørlyck, Arne Kindler, Flemming Nielsen, Henrik Krogen, Thomas Wærling, Jytte Zaar

Mødeleder: Arne Kindler

Referent: Thomas Wærling

Dagsorden fra punkt 10/3.6.

Pixibog

Arne forklarer ideen med bogen. Henrik fik en kopi.

Arrangementgruppen:

Jutta tager møde med gruppen og hører om deres behov.

Besøgsgruppen:

Arne er ansvarlig

Festudvalg:

Jytte tager ansvaret og taler med gruppen.

PR/redaktioner:

Thomas er ansvarlig. Thomas har indkaldt til møde om status på diverse medier og på Væveren den 18. juni kl. 9:00.

Referat – Brugerrådsmøde 3. og 10. juni 2025



Sundhed og Velvære:

Emily er egentlig mødeleder. Thomas assisterer. Næste møde holdes torsdag 12.6.

Væveren

Den nedsatte gruppe mener, at Væveren skal udkomme igen i fysisk form. Evt. også distribueret via eboks.

Der skal findes en løsning på annoncering til dækning af omkostninger, den kompliceret opsætning, trykning, omdeling. Målgruppe.

Gruppen har en række slides med til mødet med redaktioner, hvor alle inviteres med + Jane Als, Jane Spur, Lars, Linda, Carl Henrik og Jan Straby.

Cafeen

Vi slog endnu en gang fast, at det ikke er den rigtige løsning at bruge en ansat fra køkkenet til kontorarbejde hos Emily.

Laver brugerrådet det rigtige?

Vi skal svæve lidt mere om vandene. Møder skal styres bedre. Mere præcis dagsorden.

Meddelelser, diskuteres som udgangspunkt ikke.

Forslag til vedtægtsændringer udsendes med dagsorden til næste møde.

Fællesmødet med Ældrerådet

Handicaprådet har nedlagt sig selv i protest. Næste møde er 21. august.

Nye medlemmer

Vi fik vist ikke aftalt et møde?

Vælgermøde i Aktivitetshuset

Vi tager det op igen efter sommerferien.

Kommende møder

Tirsdag den 10. juni 09.30-11.30 – Ekstraordinært Brugerrådsmøde. Mødeleder Arne

Tirsdag 1. juli kl. 12.25-13.15: Besøg af Martin Nordentoft Rasmussen og Bibi Asklund

Onsdag den 6. august 9.00-11.00 – Brugerrådsmøde. Mødeleder Thomas

Mandag den 18. august kl. 08.00 – Inspirationstur Aktivitetsledere

Mandag den 1. september kl. 13.00-15.00: Velkomstmøde for nye brugere- Arne koordinerer

Tirsdag den 30. september kl. 13.00 – Sundhedsdag

Torsdag den 4. september – 11.00-13.00 – Brugerrådsmøde. Mødeleder Arne

Mandag den 6. oktober 9.00-11.00 – Brugerrådsmøde. Mødeleder Flemming

Tirsdag den 4. november 13.30-15.30 – Brugerrådsmøde. Mødeleder Henrik

Onsdag den 3. december 13.00-15.00 -Brugerrådsmøde. Mødeleder Jutta

2026

Torsdag den 8. januar 11.00-14.00 – Brugerrådsmøde/nytårskur. Mødeleder Jytte

Fredag den 6. februar 10.00-12.00 – Brugerrådsmøde. Mødeleder Peter

Mandag den 2. marts 11.00-13.00 – Brugerrådsmøde. Mødeleder Thomas

Referat – Brugerrådsmøde 3. og 10. juni 2025



Onsdag den 26. marts 09.00-11.00 – Brugerrådsmøde. Mødeleder Arne
Mandag den 13. april 14.00 – Årsmøde. Mødeleder Flemming

Referat – Brugerrådsmøde 3. og 10. juni 2025

